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In de vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid bestond
bij enkele fracties de behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te
leggen aan de Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over de op
7 juni 2024 ontvangen brief Ontwerpbesluit tot wijziging Besluit kinderop-
vangtoeslag in verband met de indexatie van toetsingsinkomens en
maximum uurprijzen en de inzet van de eerste tranche van het ingroeipad
(Kamerstuk 31 322, nr. 537).

De fungerend voorzitter van de commissie,
De Jong

Adjunct-griffier van de commissie,
Van den Broek
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 

Vragen en opmerkingen van de leden van de GroenLinks-PvdA-
fractie

De leden van de GroenLinks-PvdA-fractie hebben enkele vragen over de
toegezegde evaluatie over de indexatiemethode van de kinderopvang-
toeslag. Deze leden vragen of de Minister daarin wil meenemen wat de
bijzondere indexaties (het afwijken van de reguliere indexatie) in het
verleden hebben betekend voor de betaalbaarheid van de kinderopvang.
Ook vragen deze leden of de Minister wil onderzoeken wat de gedragsef-
fecten in de markt zijn bij het (vroeg) publiceren van de tarieven, en hoe
voorkomen kan worden dat kinderopvangorganisaties strategisch de prijs
bepalen op basis van de tarieven.

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie

De leden van de VVD-fractie hebben enkele vragen over het voorstel.

De leden van de VVD-fractie zien graag een reflectie van het kabinet op de
effecten op personeelstekorten in de kinderopvangsector van dit voorstel.

De leden van de VVD-fractie zijn enthousiast dat dit voorstel werkende
middengroepen met kinderen een welkome steun in de portemonnee
geeft. Deze leden vragen of het kabinet daarnaast kan uitleggen wat deze
extra betaalbare kinderopvang voor een voorbeeldgezin kan betekenen,
zowel in besteedbaar inkomen als in mogelijkheden om meer te werken.

De leden van de VVD-fractie zouden graag een nadere toelichting van het
kabinet ontvangen om het belang van deze eerste ingroeistap naar het
nieuwe kinderopvangstelsel voor werkende ouders met een middenin-
komen te verduidelijken. Is de kabinet het met deze leden eens dat werken
hierdoor meer gaat lonen?

II Antwoord/Reactie van de Minister 
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